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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 18.30 uur en constateert dat alle 

aanwezigen instemmen met de agenda, met dien verstande dat de griffier 

een memo over de catering op maandagavond heeft verspreid welke 

onder agendapunt 7 ‘rondvraag’ wordt behandeld.  

 

2. Communicatieplan PS en procesvoorstel opkomstbevordering 

Mw. Rolsma licht toe dat het communicatieplan een uitwerking is van 

eerder door het presidium en de werkgroep opkomstbevordering gedane 

richtinggevende uitspraken. Ook zijn de aanbevelingen van de werkgroep 

meegenomen. Voor de aanbeveling ‘Ga experimenteren met nieuwe 

vormen van opkomstbevordering’ is een procesvoorstel gedaan om het 

Presidium begin 2017 een concreet plan voor te leggen.  

 

Dhr. Van Hattem merkt op dat: 

- De vraagbaakbutton een goed initiatief is; 

- De kosten van het twitter-account niet in verhouding staan tot het aantal 

volgers; 

- Kritisch moet worden gekeken naar de toegevoegde waarde van 

infographics incl. de kosten; 

- T.b.v. de burgers de PS-vergadering op een vaste tijd dient te starten; 

- Een maximum gesteld dient te worden aan het aantal Gasten van de 

Staten per fractie; 

- Bij klassenbezoeken de focus dient te liggen op voortgezet onderwijs 

(MBO/HBO), geen uitbreiding naar basisscholen; 

- Er geen subsidie naar de VARA dient te gaan t.b.v. het Lagerhuisdebat; 
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- Omroep Brabant meer aandacht hoort te schenken aan de provinciale 

politiek; 

- In de hal van het Provinciehuis er geen representatie (logo’s / afbeel-

dingen) aanwezig is van de volksvertegenwoordiging. 

 

Mw. Otters-Bruijnen geeft aan akkoord te kunnen gaan met het voorstel, 

met uitzondering van de uitbreiding van de klassenbezoeken naar basis-

scholen en het project van Omroep Brabant. Daarnaast merkt ze op dat de 

info-video van de provincie een vervelend deuntje heeft en roept ze op om 

in te zetten op Instagram en Periscope. Dhr. Van der Staak vult aan dat ook 

uitgebreid kan worden naar Snapchat.  

 

Mw. Brunklaus is ook geen voorstander van een uitbreiding van de 

klassenbezoeken naar basisscholen. Het is al lastig genoeg om de 

scholieren op de middelbare school te bereiken. Daarnaast pleit mw. 

Brunklaus ervoor het Lagerhuisdebat van BNN/VARA in het programma te 

houden.  

 

Dhr. Hageman merkt op dat er iets gedaan moet worden aan de lage 

opkomst bij de (provinciale) verkiezingen en dat er actie dient te zijn op het 

dichten van de kloof met de buitenwereld. Met het voorliggende 

communicatieplan worden nog de traditionele doelgroepen benaderd. Ook 

anderen dienen te worden bereikt door bijvoorbeeld Snapchat in te zetten. 

Verder is dhr. Hageman geen voorstander van het project van Omroep 

Brabant.  

 

Dhr. Heijman stelt dat op de eerste plaats de politieke partijen zelf ervoor 

moeten zorgen dat mensen gaan stemmen. De voorzitter brengt in dat bij 

de vorige verkiezingen ook debatten zijn georganiseerd op scholen (voort-

gezet onderwijs).  

 

Mevr. Van der Sloot geeft haar waardering aan voor het voorstel en geeft 

aan akkoord te kunnen gaan met alle voorstellen. Ook de heer Van 

Overveld geeft aan akkoord te kunnen gaan met de voorstellen.  

 

De voorzitter constateert dat de discussie zich toespitst op de volgende 

onderwerpen:  

- Het voorstel om de klassenbezoeken uit te breiden naar basisscholen. 

Voor dit voorstel is onvoldoende draagvlak; 

- Het voorstel om (de subsidie aan) het Lagerhuisdebat van BNN/VARA 

te continueren. PVV en PvdD zijn tegen, de overige aanwezigen zijn 

voor; 

- Het voorstel om het project Brabant 2047 van Omroep Brabant en het 

PON van de provincie (financieel) te ondersteunen. Dit voorstel kent 

geen meerderheid; 
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- De (kosten van de) organisatie van de Gasten van de Staten. Mw. 

Rolsma geeft aan naar de cateringkosten te kunnen kijken. In meerder-

heid geeft het Presidium aan de gasten een lunch te willen blijven aan-

bieden. Op een vraag antwoordt mw. Rolsma dat er geen wachtlijsten 

zijn. Daarop geeft een meerderheid aan het Gastenprogramma te 

willen continueren.  

 

De voorzitter constateert dat het Presidium met in achtneming van 

bovenstaande punten akkoord is met het communicatieplan en het 

procesvoorstel. 

 

3. Project live streaming en VOD-casting 

De griffier trapt af met een korte toelichting dat cluster informatiemanage-

ment & ICT (I&I) een notitie heeft opgesteld over de voortgang van het 

project. De griffier inventariseert nu graag eventuele opmerkingen vanuit 

het Presidium om deze terug te kunnen geven aan cluster I&I. 

Dhr. Van Hattem is ontevreden over het project. Bij het terugkijken van een 

PS-vergadering blijkt dat gemiddeld een op de tien keer de verkeerde spre-

ker is aangeduid en het downloaden en op social media delen van video-

fragmenten werkt nog (steeds) niet. Daarnaast kan beter op de provinciale 

website gecommuniceerd worden wanneer er sprake is van een beeld- 

en/of audio-opname en waar de opgenomen vergaderingen terug te 

vinden zijn. Verder baart de financiële overschrijding dhr. Van Hattem 

zorgen. Mw. Brunklaus en dhr. Hageman sluiten zich bij deze laatste 

opmerking aan.  

 

Mevr. Van der Sloot verlaat de vergadering.  

 

4. Fractieverantwoording 2015 

Dhr. Deneer licht toe dat er in de controleverklaring van de accountant een 

aantal fouten is geslopen die door de accountant zijn gecorrigeerd. De 

correcte stukken zijn vandaag onder de leden van het Presidium verspreid 

met het verzoek uiterlijk vrijdag 14 oktober te reageren indien men niet kan 

instemmen met de vernieuwde controleverklaring.  

 

5. Instellen platforms en vaststellen taakopdrachten 

Dhr. Van Hattem merkt op dat hij niet akkoord gaat met de taakopdracht 

voor het platform Planning & Control. De taakopvatting richting de 

accountant loopt te ver vooruit op waarvoor een platform oorspronkelijk is 

bedoeld. Daarnaast stelt dhr. Van Hattem voor het platform Internationa-

lisering op te heffen en onder te brengen binnen het thema Economie en 

Internationalisering.  

 

7. Rondvraag 

Na een korte rondgang constateert de voorzitter dat de aanwezigen 

instemmen met het voorstel van de griffie voor de catering op maandag-
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avond, met dien verstande dat gekozen wordt voor een warme maaltijd die 

vers door een kok wordt bereid.  

 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.30 uur. 


